
JINDŘIŠKA PRINCOVÁ, absolventka obchodní akademie v roce 2005 

 

Nyní pracuje v energetické společnosti jako 
recepční, baví ji především každodenní 
komunikace s lidmi. 

Absolvovala obchodní akademie v letech 2001-
2005. Po škole jsem se díky skvělé paní 
profesorce Miroslavě Wagnerové dostala na 
ministerstvo školství, na odbor Evropských 
sociálních fondů. „Paní profesorce patří velké 
díky a nikdy na ni, ani na práci na ministerstvu 
nezapomenu. Přes některé životní karamboly 
se na mě usmálo štěstí v podobě narození 
báječného syna, kterému je nyní osm let 
a chodí do druhé třídy.“ 

 

„Vzpomínám na hezké a radostné chvíle na 
škole i na internátu, ale i na ty méně radostné. 
Myslím si, že škola mi do života dala docela 
dost. V první řadě pocit, že i když máme 
nějaký hendikep, neznamená to, že jsme oproti 
zdravým lidem méněcenní. 

Ano, někdy jsou podmínky těžší, což jsem na vlastní kůži poznala. Ale určitě můžeme 
v životě něco dokázat. V druhé řadě mě škola naučila vážit si druhých lidí a být tolerantní. 
Děkuji všem profesorkám, profesorům, vychovatelkám a vychovatelům za to, jak se nám 
věnovali, jak nás vedli a jak nás formovali. Mohla bych jmenovat jednotlivě profesorský 
a vychovatelský sbor, ale nerada bych na někoho zapomněla.“ 


